



**Welcome to the Maryland Gospel Church
online worship**

歡迎光臨馬利蘭福音教會

網上敬拜聚會

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom meeting ID : 283-390-5153

Password 密碼 : 392766





本主日信息：

最後時刻(2)

約翰福音 19:25-30

講道：何曉彤 牧師

翻譯：蔣姝妍 姊妹

This Sunday's Message:

The Last Hours(2)

John 19:25-30

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Sister Susan Jiang

崇 拜 程 序

主曆2021年04月04日

領會主席: 王衛峰 弟兄

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

何師母

牧 禱

牧 長

信 息

何曉彤 牧師

經 文

最後時刻(2)

翻譯: 蔣姝妍 姊妹

約翰福音19:25-30

回應詩歌

會 眾

聖 餐

牧 長

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

April 4, 2021

Moderator: Brother Wayne Wang

Call to Worship

Moderator

Worship Songs

Sister Bin Lin He

Pastoral Prayer

Pastor/Elder

Message

Pastor Tom He

Scripture

The Last Hours (2)

John 19:25-30

Interpreter: Sister Susan Jiang

Response Song

Congregation

Communion

Pastor/Elder

Doxology

Congregation

Benediction

Pastor/Elder

Announcements

Moderator

Offering

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：希伯來書10:25 “你們不可停止聚會，好像那些停止慣了的人，倒要彼此勸勉，既知道那日子臨近，就更當如此。”

Last week's Bible memory verse was Hebrews 10:25 “not giving up meeting together, as some are in the habit of doing, but encouraging one another — and all the more as you see the Day approaching.”

- 本週背誦經文是：雅各書1:18 “他按自己的旨意，用真道生了我們，叫我們在他所造的萬物中好像初熟的果子。”

This week's Bible memory verse is James 1:18 “He chose to give us birth through the word of truth, that we might be a kind of firstfruits of all he created.”

代禱事項 Prayer Items 04-04-2021

1. 請為美國代禱。

Please pray for US.

2. 為“復活節兒童撿彩蛋活動”和“受難日佈道會”感恩,也請為復活節的浸禮和4月11日的主日歡慶聚會代禱。

We give thanks to the Lord for the Easter Children Egg Hunt and the Evangelistic Meeting on Good Friday. Please pray for the baptism ceremony on Easter and a Celebration Sunday Service on April 11.

3. 請為幸福小組接下來的跟進工作代禱。也求神興起更多的傳福音同工。

Please pray for the follow-up work of the Happiness Group ministry. May the Lord raise up more workers for spreading the gospel.

代禱事項 Prayer Items 04-04-2021

4. 請為4月9日開始的新課程“認知網路時代，幫助脫序受傷的孩子”代禱。

Please pray for the new class “Internet Gaming Disorder”, starting on 4/9.

5. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括：楊修微、王怡人、曹郁芬的父親，林清源和黃鎮君、黃怡寧的母親、彭澤寧長老、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明、高秋秋等。

Please continue to pray for Vivian Yang, Elaine Shaw, Nadia Tsao's father, Catherine and Simon Widjaja, Elaine Ng's mother, Elder Ephraim Pang, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Qiuqiu Gao and others.